

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銅獎 Bronze Award

中小企界別 — 服務業

SMEs – Servicing Industry



銅鑼閣有限公司 — 銅鑼閣

Causeway Corner Limited – Causeway Corner

自2012年起，銅鑼閣已制定了多項環保措施，鼓勵員工及住客支持環保。除了節能措施外，銅鑼閣更推出具員工獎勵計劃，旨在促進員工在行為上的改變，在日常生活中建立綠色習慣。

Since 2012, Causeway Corner has been implementing various green initiatives to encourage its staff and guests to support environmental protection. On top of energy-saving measures, Causeway Corner has also launched a staff incentive scheme with the objective to encourage behavioural changes among staff and build up green habits in daily life.



開展「綠色飯盒」獎勵計劃，鼓勵員工建立自備午餐盒或使用可重用飯盒購買外賣的習慣，避免使用即棄塑膠容器。

Launching a "Lunch Box Plant" rewarding programme to encourage staff members to build up a habit of bringing their own lunch boxes or buying takeaway lunch with reusable lunch boxes to avoid single-use plastic containers.



提供「環保早餐」供客人選擇更換床單、毛巾和浴室地墊的次數，以節約用水。

Offering options for guests to decide the frequency of changing beddings, towels and bathmat through the "Green Breakfast" programme to reduce water consumption.



於客房用品如洗髮水、護髮素和沐浴露採用補充裝，以減少使用即棄塑膠瓶。

Adopting refillable packaging for guest room amenities such as shampoo, conditioner and body wash to reduce the use of single-use plastic bottles.